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 ASASCO. . Was established in year 2011 as a general construction service for general contracting firm, since then our primary focus has been upon
 serving multinational service providers and property management firms and individuals, with various services related to MEP, civil construction,
 steel works, road, site early works and infra works. Through our extensive task history of constructing ventures, we had developed a customer
 service business philosophy. Proactive and timely customer service is the backbone of our company. All employees, owner, office staff, project
managers and field personal aim to please

 ASASCO. .  Is actively involved building exclusive infrastructure projects all over the kingdom. we have Completed number of contracts with various
 multinational and local companies and individuals. Our Moto is “We Believe in quality not quantity “we are experienced in providing quality services
and products

 ASASCO. .  Helps client design, build and logistics through a network of facilities covering most areas of KSA. This National presence provides our
 clients with complete designs, engineering and material supply recourses that are vertically integrated with engineering solutions to optimize their
 operation by lowering their costs and reducing their time to market. With a Considerable expansion, The Company’s Revenue from engineering and
 contracting exceeds our expectations. With new Engineering development and changing in the field of architecture and construction the demand of
 these services is on rise. With exponential growth in construction demand, we are fully equipped to face the challenges of tomorrow in collaboration
 with our sub and international partners. With Our Comprehensive design and engineering services, we are meeting the requirements of the end
users

من نحن 
أساسكو. . تأسست في عام ٢٠١١ كشركة مقاولات عامة مهتمة بجميع الاعمال الانشائية والبنية التحتية والطرق والاعمال المعدنية والاعمال الميكانيكية والكهربية واعمال 

التيار الخفيف ، ومنذ ذلك الحين وتركيزنا الأساسي على خدمة الشركات متعددة الجنسيات وإدارة الممتلكات  للشركات والأفراد ، من خلال تاريخنا الواسع في ادارة المشاريع ، 
قمنا بتطوير فلسفة خدمة العملاء. ودلك بالرد الفوري على استفسارت العملاء حيث ان الهدف الأساسي لشركتنا هو حل جميع المشاكل بتقديم الحلول الهندسية في الوقت 

المناسب بالصورة المناسبة .علي ان يكون جميع الموظفين لدينا بالمكاتب ومديري المشاريع وطاقم العمل بالموقع هدفهم الاول إرضاء عملائنا عن طريق جودة الاعمال 
للاستمرارية بسوق العمل والتواصل الجيد بين اطراف التعاقد ووضع الحلول المناسبة عند مواجهة المشاكل للتسهيل على العميل اخد القرار في حل المشاكل وذلك من 

خلال مهندسين مختصيين بالمجال وعلى درجة عالية من الخبرة والاحترافية

أساسكو. . شاركت باعمال متعدد لمشاريع البنية التحتية في جميع أنحاء المملكة. كما أكملنا عددا من العقود مع شركات من جنسيات متعدده ومحلية وكذلك 
افراد. شعارنا "حفظانا على جودة الاعمال تعني استمرارنا بسوق العمل" أساسكو تتمتع بالخبرة الكبيرة في تقديم خدمات ومنتجات عالية الجودة بوجود فريق 

متكامل ومتخصص بمجالات عملنا فنيا وتنفيذيا

أساسكو. . تساعد عملائها في التصميم والبناء والخدمات اللوجستية من خلال الشبكه اللوجيستيه لدينا في شتئ المجالات التي تندرج تحت ما نقدم من خدمات والتي تغطي 

معظم مناطق المملكة العربية السعودية. توفر خدماتنا للعملاء الدعم الهندسي والفني والدعم الوجستي وما يتعلق بالمشتريات من توريدات لمنتجات داخل المملكة او 

خارجها  ويساعد هذا الدعم على تخفيض تكاليف المشروع وتقليل الوقت اللازم لانهاء المشروع وتوفير الجهد وهذا العمل كان السبب بالتوسع الكبير بسوق العمل في فترة 

وجيزة حيث تتجاوز إيرادات الشركة من الاعمال الهندسية والمقاولات توقعاتنا. مع التطور الهندسي الجديد والتغيير في مجال الهندسة المعمارية والبناء ، فإن الطلب على هذه 

الخدمات آخذ في الارتفاع. مع النمو الهائل في الطلب على البناء ، نحن مجهزون تماما لمواجهة تحديات الغد بالتعاون مع شركائنا الفرعيين والدوليين. من خلال خدمات 

التصاميم والهندسية الشاملة لدينا ، فإننا نلبي متطلبات عملائنا بجودة عالية وبصورة هندسية مشرفة.



Vision رؤيتنا
 Our vision is to provide quality workmanship and
 customer service and maintain the highest level of
 professionalism, honesty and fairness in our
 relationships with our customers, employees and
 vendors. To grow by continually providing useful and
 significant products, services, and solutions to markets
 we already serve – and to expand into new areas that
build on our competencies and customer interests

تتمثل رؤيتنا في جودة الاعمال وخدمة العملاء والحفاظ على
أعلى مستوى من الاحتراف والمصداقية والإنصاف في علاقاتنا مع
عملائنا وموظفينا وموردينا. النمو والتقدم من خلال الاستمرار في 

تنفيذ الاعمال وتقديم الخدمات والحلول المفيدة التي لعملائنا 
المتعاقد معهم بالفعل-  والتوسع في مجالات جديدة تناسب 

كفاءاتنا وتهتم بمصالح عملائنا

ASASCO
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Message رسالتنا 
 It is our constant mission to provide a level of service
 that will exceed the expectations of our clients,
 maintain the highest level of quality and allow our
 employees the opportunity to grow and prosper. We
 strive to instill confidence with all parties by
 professionally managing all aspects of each and every
project be it large or small

هدفنا المستمر هو تقديم مستوى من الخدمة يتجاوز توقعات
عملائنا ، والحفاظ على أعلى مستوى من الجودة والسماح لموظفينا

بفرصة النمو والازدهار. نحن نسعى جاهدين لغرس الثقة مع جميع
الأطراف من خلال إدارة جميع العمليات لكل المشاريع بشكل 

احترافي سواء كان كبيرا أو صغيرا



مهمتنا 

 Our Mission is to lead the construction
 services industry by offering clients the
 highest level of internal expertise, safety, a
 fully integrated suite of services and a family
 approach to business. Our Values are to be the
 builder of choice; to be the employer of
 choice; to set the highest standards of ethics,
 quality, and safety; and to achieve a fair
 balance of responsibility, profitability, and
citizenship

مهمتنا هي الريادة في تقديم الدعم الهندسي واللوجستي 

والتنفيذي لخدمات البناء والتشيد من خلال تزويد العملاء

بأعلى مستوى من التقنيات بمجالنا ضمن مجموعة متكاملة

من الخدمات. هدفنا هي أن نكون الاختيار

الافضل لدي العملاء بوضع أعلى المعايير

الأخلاقية في التعامل ومتابعة جودة الاعمال بالمشاريع بشكل 

دوري والمحافظة على سلامة موظفينا وتوفير الرعاية 

المتكاملة لهم ؛ وتحقيق توازن عادل بين اهدافنا من ناحية 

الجودة والوقت والتكاليف

Our Mission

ASASCO
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 Values قيمنا

امان 

سلامه الفريق 
الاحترام

الجوده

التعاون 
الابداع

الاستدامه
رضا العميل 

ASASCO
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 Safety
 Integrity  
 Respect  
 Quality  
 Collaboration
 Innovation  
 Sustainability
 Customer Satisfaction  



ASASCO

نهجنا هو إدارة كل دورة حياة المشروع ، وتوفير الحلول للعملاء للهندسة القيمية وتخفيف المخاطر من خلال المشاركة في المشروع 
في المراحل المبكرة على النحو التالي 

 COO
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 Our Approach
 Our Approach is to manage all the Project Life Cycle, providing solutions to the clients for the Value Engineering and risk
 mitigation by being involved in the project at the early stages as follows

 
Engineering, Providing concept of design and detailed plans for the various construction projects by our professional team of designers

 
 Procurement, based on our experience with multiple vendors over all the kingdom plus the international vendors we are committed to provide our clients with  
the requirements with the highest quality keeping in mind the manner of time in all of our procedures

 
Construction, Executing the work at the site keeping in mind the most important key aspects for the Project (Time, Budget, Quality, Safety, Environment)  

 Operation and Maintanence Sustainable operations and maintenance (O&M) practices focus primarily on the actions of building occupants, and encompass safety,
health and safety, comfort, and productivity, with an understanding of the need for subsequent generations to reuse and recycle building components

نهجنا 

الهندسة ، توفير مفهوم التصميم والخطط التفصيلية لمشاريع البناء المختلفة من قبل فريقنا المحترف من المصممين

المشتريات ، بناء على خبرتنا مع العديد من البائعين في جميع أنحاء المملكة بالإضافة إلى البائعين الدوليين ، نحن ملتزمون بتزويد عملائنا بالمتطلبات بأعلى جودة مع 
الأخذ في الاعتبار عامل الوقت في جميع إجراءاتنا

البناء ، تنفيذ العمل في الموقع مع الأخذ في الاعتبار أهم الجوانب الرئيسية للمشروع (الوقت ، الميزانية ، الجودة ، السلامة ، البيئة) 

التشغيل والصيانة تركز ممارسات التشغيل والصيانة المستدامة (O &M) بشكل أساسي على تصرفات شاغلي المبنى ، وتشمل السلامة والصحة والسلامة والراحة 
والإنتاجية ، مع فهم حاجة الأجيال اللاحقة إلى إعادة استخدام مكونات المبنى وإعادة تدويرها



ASASCO
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 Compliance

 Safety
 we at ASASCO Believes that our people are our greatest asset, and we recognize that the well being of
 those people is of the utmost importance so that they can enjoy life to the full and contribute their best
 to the overall business performance of the company. We Recognize we have a duty of care of each
 employee and our aim to prevent any injuries, and other unnecessary losses and liability to protect our
 work force, subcontractors and the general public from the hazards that may be involved in our works.
 We Accept that environmental health and safety should hold at least equal importance to production
 and quality. we At ASASCO are committed to the local and international safety and health standards in
 each aspect of our work, such as worker safety, environmental protection, and construction site
 management. We have established a comprehensive safety management system that includes regular
 risk assessments, safety training programs, and strict adherence to personal protective equipment
 (PPE) requirements. Our proactive approach to safety extends to continuous monitoring and
 evaluation of our safety protocols, allowing us to identify potential hazards and take immediate
corrective actions

الامان 
في اساسكو تؤمن بأن موظفينا هم أعظم أصولنا ، ونحن ندرك أن رفاهية هؤلاء الأشخاص لها أهمية قصوى حتى يتمكنوا من الاستمتاع بالحياة إلى أقصى 

حد والمساهمة بأفضل ما لديهم في الأداء العام لأعمال للشركة. نحن ندرك أن لدينا واجب رعاية لكل الموظفين وهدفنا منع أي إصابات ،وغيرها من 
الخسائر والمسؤوليات غير الضرورية لحماية القوى العاملة لدينا ومقاولي الباطن وعامة الناس من المخاطر التي قد تنطوي عليها أعمالنا. نحن نؤمن بأن 

الصحة والسلامة البيئية يجب أن يكون لها على الأقل نفس الأهمية لجودة الاعمال. نحن في الأساس ملتزمون بمعايير السلامة والصحة المحلية والدولية في 
كل جانب من جوانب عملنا، مثل سلامة العمال وحماية البيئة. لقد أنشأنا نظاما شاملا لإدارة السلامة يتضمن تقييمات منتظمة للمخاطر وبرامج تدريب على 

السلامة والالتزام الصارم بمتطلبات معدات يمتد نهجنا الاستباقي للسلامة إلى المراقبة والتقييم المستمرين لبروتوكولات السلامة لدينا ، مما يسمح لنا 
بتحديد المخاطر المحتملة واتخاذ .(PPE) الحماية الشخصيةالإجراءات التصحيحية الفورية وعمل تقييم للمخاطر لجميع البنود ومراجعتها وتوفير مايلزم لتطبيقها 

قبل بدء اي نشاط



ASASCO
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 Environmental and Sustainability  
 ASASCO recognizes that it has a legal and moral responsibility to manage its activities in such a way so as to reduce the
detrimental impact on the environment

 To this end, ASASCO has adopted a philosophy of ‘beyond minimum compliance’ at all levels of its operations to ensure that
the impact of pollution and environmental disruption is reduced as much as possible

البيئة والاستدامة   
تدرك شركة أساسكو أن لديها مسؤولية قانونية وأخلاقية لإدارة أنشطتها بطريقة تقلل من التأثير الضار على البيئة وتحقيقا لهذه الغاية، تبنت أساسكو 

فلسفة "تجاوز مابعد الحد الاقصي من الامتثال" على جميع مستويات عملياتها لضمان الحد من تأثير التلوث والاضطراب البيئي قدر الامكان

والامتثال لجميع المتطلبات واللوائح والتوجيهات القانونية للحفاظ على البيئة
دمج العوامل البيئية في القرارات التجارية

تخطيط نظم وممارسات العمل بحيث تستبعد المواد والالات التي لها تاثير محتمل على البيئة.
بقدر ما يمكن منع التخلص الغير القانوني للنفايات الخاضعة للرقابة أو معالجتها من قبل أي شخص 

ضمان الاستخدام المدروس للموارد بجميع أنواعها، بما في ذلك الترويج للمواد المعاد تدويرها والقابلة لإعادة التدوير حيثما أمكن ذلك.
وضع الية لضمان إدارة النفايات بما يتماشى مع القوانيين وأن جميع الأطراف تتبع التعليمات في تجميع ونقل والتخلص من النفايات

المراجعة الدورية للقوانيين المتعلقة بالبيئة التي تخضع لها أنشطة المنظمة لضمان استمرار الامتثال لكل القوانيين والتعليمات
التأكد من أن جميع مقاولي الباطن / الموردين الذين يعملون نيابة عنا يحملون تصاريح / تراخيص بيئية مناسبة.

توفير المعلومات للأفراد فيما يتعلق بمراقبة الإجراءات البيئية للشركة.
تقديم نسخ من بيان السياسة البيئية لجميع الموظفين وتوضيحها على لوحة ارشادية بالموقع

التأكد من أن جميع الموظفين لديهم فهم وتدريب على مسؤولياتهم فيما يتعلق بالسياسة والإجراءات البيئية

Compliance with all environmental legal requirements, regulations and guidance  
Integration of environmental factors into business decisions  
Planning work systems and practices so as to give due consideration as to their potential environmental impact  

 So far as it is possible to prevent the illegal deposit, disposal or treatment of controlled waste by any person where that waste hasbeen, or 
will be under the control of the company
Ensuring considered use of resources of all kinds, including the promotion of recycled and recyclable materials wherever possible  
 Establishing company procedures to ensure that waste is managed in line with legislation and that all parties involved in the waste  
production, transportation, transfer and disposal process comply with their Duty of Care regarding waste control
 Periodically review environmental legislation to which the organization’s activities are subject to ensure continued compliance with  
both the letter and spirit of legislation
Ensure that all subcontractors / suppliers working on our behalf hold appropriate environmental permits / licenses  
Provide information to individuals regarding the monitoring of the Company Environmental Procedures  
Provide copies of this Environmental Policy Statement to all employees  

 Ensure all employees have an understanding and are trained in their responsibilities in relation to the environmental policy and  
procedures
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 Quality Compliance  
 ASASCO is committed to the effective implementation of the Quality Management System according to ISO 9001:2015
standard - Quality Management Systems & contractual Requirements

 ASASCO Top Management shall

 This policy and ASASCO performance under the policy will be reviewed annually as part of the Management Review to
ensure continual improvement of Quality standards in the organization. The CEO shall approve the revised policy

الامتثال للجودة   
تلتزم اساسكو بالتنفيذ الفعال لنظام إدارة الجودة وفقا لمعيار ISO 9001: 2015 - أنظمة إدارة الجودة والمتطلبات التعاقدية

يجب على الإدارة العليا لشركة اساسكو :

ضمان وضع سياسة الجودة وأهدافها والحفاظ عليها ومراقبتها لتعزيز رضا العملاء
تعزيز استخدام الية لتقييم المخاطر 

الامتثال للمتطلبات التعاقدية
التأكد من توفر الموارد المعتمدة اللازمة للحفظ على جودة الاعما

لتوصيل أهمية الإدارة الفعالة للعمليات لتحقيق النتائج المرجوة بصورتها الصحيحة وبصورة لائقة

Ensure the quality policy and its objectives have been set and are maintained, monitored to enhance customer satisfaction  
Promote the use of process approach and risk-based thinking  
Compliance with contractual requirements  
Ensure that competent resources needed for the QMS are available  
Communicate the importance of effective management of business processes to achieve its intended results  

 

تتم مراجعة هذه السياسة وأداء اساسكو بموجب السياسة سنويا كجزء من مراجعة الإدارة لضمان التحسين المستمر لمعايير الجودة
في المنظمة ويجب أن يوافق الرئيس التنفيذي على السياسة المعدلة
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Why To Choose ASASCO
 Various solutions
 Iso certified
 Commitment
 Quality
 Time Saving
 Value Engineering
 Construction Experts
 Compliance

لماذا تختار اساسكو   
حلول متنوعة 

معتمد من الأيزو 
التزام 
جودة 

توفير الوقت 
البدائل الهندسيه 

خبراء فى مجال التشيد والبناء
انهاء الاعمال بصورة مشرفة



 We build our principles on the principle of quality, the only option that cannot be replaced.
 Starting to work on projects that require civil works such as construction and complex metal
 and concrete structures, to prestigious construction projects that are characterized by
 complete quality, in addition to specialized scientific work to provide better services to those
 who believe in our capabilities and capabilities in implementing the details according to...
 Under all circumstances, we are confident that the result you will develop will exceed your
expectations

 Our company has achieved rapid growth in the development of the contracting field in
 the Kingdom, and has recorded a significant increase in the volume of clients thanks to
the use of the latest developed methods

ASASCOكلمة الرئيس التنفيذى

لقد حققت شركتنا نموًّا متسارعاً في تطوير مجال المقاولات في المملكة، وسجلت زيادةً كبيرةً في حجم 
العملاء بفضل استخدام احدث الاساليب المطتوره 

مبادئنا قائمة على جعل مفهوم الجودة خيار وحيد لابديل عنه , بدءاً من العمل في مشاريع تتطلب أعمالاً
مدنية مثل الطرق والمنشاءات الخرسانية والمعدنية , بالإضافة إلى أعمال البنية التحتية والاعمال التخصصية 
كالاعمال الميكانيكية والكهربائية والتيار الخفيف لنقدم أفضل الخدمات لعملائنا الذين يؤمنون بقدرتنا في 

تحيقيق اعلي معاير الجودة والالتزام وإمكانياتنا في الوفاء تحت جميع الظروف , كما يثقون في أن النتيجة التي 
يحصلون عليها ستكون فوق مستوى التوقعات

CEO

 COO
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Your sincerely
Abdelrahman Elhowaete



 Proper planning and distinguished implementation of all production elements was the greatest
 credit in the success of the company’s work. In addition to that, the presence of the competent
 human element and its standing side by side with practical expertise, which made us achieve
the completion of the best projects

 In the past years, we have defied difficulties with a staff distinguished by determination,
 creativity, and dedication to work Achieve the company's performance level by becoming
a professional player in the company to raise professional standards
work and mastery

ASASCOكلمة رئيس العمليات

فى خلال السنوات الماضية   تحدينا الصعاب بطاقم عمل امتاز بالعزم والابداع و التفانى فى العمل مما
حقق ارتفاع بالمستوى الأدائي للشركة حيث يسعى كل موظف في الشركة للوصول لأعلى معايير الاحتراف

 بالعمل والاتقان ،

فقد كان التخطيط السليم والتنفيذ المتميز لجميع عناصر الإنتاج الفضل الأكبر في نجاح أعمال الشركة ، اضافة
الى ذلك ، تواجد العنصر البشرى الكفء ووقوفه جنباً إلى جنب مع الخبرات العملية مما جعلنا نصل الي إنجاز

أفضل للمشاريع القائمة وزيادة الطلب علينا من سوق العمل نابع عن المصدقية والجودة

COO

 COO
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Your sincerely
Mohamed Mostafa



Organization Chart
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 Electrical Quality
Engineer

 Mechanical Quality
Engineer
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Engineer
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Engineer
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أعمال الهندسة 
الكهربائية 

والميكانيكية 

 MEP works  

أعمال الطريق

 Road Works  

أعمال البنية
التحتية

Infrastructure
Works

 أعمال تشييد 
المباني

 Building
 Construction

 Works

ASASCO

Services

أعمال التربيه 
وتجهيز الموقع

Earth Works  
and Site 
 Perpetration 

تنسيق الحدائق

 
 Landscaping

خدماتنا
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 Earth Works and Site Preparation  
 ASASCO Provides the services of site preparation which is the foundation of any successful earthworks
 project. We have wide experience (Design &Execution) of clearing and grading of the site, making it
 suitable for construction or landscaping. Site preparation is a critical step that ensures the project will be
completed on time, within budget, and to your specifications

أعمال الأرض وإعداد الموقع   
تقدم اساسكو خدمات كثيرة منها الاعمال الترابية وتجهيز الموقع. لدينا خبرة واسعة (التصميم والتنفيذ) لجميع 
الاعمال المدنية والميكانيكة والكهربائية ومنها في الاعمال الترابية وتجهيز الموقع ، مما يجعله مناسبا للبناء. 

يعد إعداد الموقع خطوة حاسمة تضمن اكتمال المشروع في الوقت المحدد وفي حدود الميزانية ووفقا 
المواصفات
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 Infrastructure works  
 We believe in building long-term relationships with our clients. We take the time to understand their
 specific goals, challenges, and budgetary constraints, allowing us to deliver tailored solutions that align
 with their vision. We help private and public sectors clients execute the toughest projects from site
 development & earthworks and general in-site concrete construction. Our works in industrial building,
 security fences- HCIS and other solutions are characterized with the ability to adapt to changing needs
and evolving technologies and flexibility for future expansions

أعمال البنيه التحتيه
نحن نؤمن ببناء علاقات طويلة الأمد مع عملائنا. نحن نأخذ الوقت الكافي لفهم أهدافهم المحددة وتحدياتهم وقيود

الميزانية ، مما يسمح لنا بتقديم حلول مخصصة تتوافق مع رؤيتهم. نحن نساعد عملاء القطاعين العام والخاص على تنفيذ
أصعب المشاريع من تجهيز الموقع وأعمال الحفر والبناء والتشيد في الموقع. أعمالنا في البناء والتشيد والمنشاءات 

الصناعية والأسوار الأخرى تتميز  بالقدرة على التكيف مع الاحتياجات المتغيرة والتقنيات المتطورة والمرونة للتوسعات 
الأمنية والمنشات  المستقبلية
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 Building Construction works  
Residential Buildings Works ( Turnkey )  
Non-Residential Buildings (Turnkey)  
Pre-Engineered Buildings (Turnkey)  
Pre-Fabricated Buildings (Turnkey)  
Camps (Turnkey)  

 أعمال تشييد المباني 
أعمال المباني السكنية 

المباني غير السكنية 
المباني المعدنية الخاصة 

المباني الجاهزة 
المخيمات والمظلات 
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 Landscaping /Hardscaping Works  
 Landscapers work with a variety of elements such as plants, trees, rocks, water features,
 and lighting to create outdoor spaces that are aesthetically pleasing and functional.
 Landscaping involves a range of tasks, including site analysis, design, installation, and
maintenance

أعمال الزراعه وتشطيب المواقع

اعمال الزراعه مع مجموعة متنوعة من العناصر مثل النباتات والأشجار والصخور وميزات المياه والإضاءة لإنشاء 
مساحات خارجية ممتعة وعملية من الناحية الجمالية. تتضمن المناظر الطبيعية مجموعة من المهام ، بما

في ذلك تحليل الموقع والتصميم والتركيب والصيانة
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 Road Works  
 Services for the Design and Execution of roads along with its all-related works

أعمال الطريق   
خدمات تصميم وتنفيذ الطرق وجميع الأعمال المتعلقة بها ومنها مايلي

Levelling and grading  
 Asphalting  
 Lighting  
 Hardscaping  
 Maintenance  
 Road Marking  
 Road Signals  

التسوية للاعمال الترابية
اعمال الاسفلت والرصف

اعمال انارة الطرق والشوارع ( الانارة الخارجية)
اعمال الارضيات الخاجية

أعمال تخطيط الطريق
علامات الطريق
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 MEP Works أعمال الهندسة الكهربائية والميكانيكية    
Metallic and non-Metallic Pipeline  
Underground & Above Ground Utilities  
District Cooling Plant and ETS  
Reverse Osmosis Plant  
Sewage Treatment Plant  
Fueling Station  
Irrigation Pump Station  
Fire Fighting System  
HVAC Systems  
Electrical Transmission Line  
Power Generation Plant  
Substation Construction  
Transformer Room  
Distribution Network  

 Low Current Systems  
BMS  

خطوط الأنابيب المعدنية وغير المعدنية
المرافقة والخدمات تحت الارض وفوقها

ETSمحطة تبريد المناطق و 
محطات التناضح العكسي

محطات معالجة مياه الصرف الصحي
محطات الوقود

محطة تخزين وضخ مياه الري
انظمة مكافحة الحرائق

أنظمة التدفئة والتهوية وتكييف الهواء
خطوط نقل الكهرباء

محطات توليد الطاقة الكهربائية
بناء المحطات الفرعية

غرف المحولات
شبكة التوزيع للتيارالكهربي

أنظمة التيار المنخفض
خدمات اداره المباني



Equipment List
Item

D8& Bulldozer D9

Loader

Dumb Trucks

Water Tankers

Excavators

Roller Compactor

Grader

Backhoe Loader

Skid Loader

Bus

Cars

Tower Light

Generators

8

7

47

8

16

8

8

6

4

5

18

4

5

Quantity

ASASCO

العدد  البند

بلدوزر دي ٩ و دي ٨

شيول

قلابات

حفارات

رصاصات

قريدر

شيول عرجا

بوبكات

باصات

سيارات

مولدات

اضاءة برجية

تانك ماء

قائمه المعدات
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ASASCO Current Projects

NEOM Construction Village-CV17/18

Media Village Soundstage Foundations - Po 2100002671

NEOM Construction Village-PO 4800022734/PE251C-094

DBO dual 20 T Cable crane Material transportation

NEOM High Density residential unit and Centeral Amenities   PO 4800024676/PE269C-005

Design and Build of NEOM Base Economy Assets ( HAQL )

 Project Name

المشاريع الجارية
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Alalla

NEOM

NEOM

Haqal

Client

NEOM /ALFANAR

 Media Hub -1 NEOM Village

219,000,000
4,317,750

21,760,000

25,000,000

Budget

30,000,000

110,931,130



ASASCO Completed Projects

22

NEOM Asphalting ,Soil Works , Road marking , interlock , Curbstone and bus Station - Asphalting and pedestrian walkway- NC2

Asplating and Soil Works 3           NIC Access RoadKm

NEOM NIC-ACCESS ROAD  (BOX Culverts)

NIC - NEOM NEOM/ WO52

Trucks service NEOM -NC2

NIC OXAGON Plaza (landscape)

Neom Media Hub Utilities

HZ - Employer : TSK 60- x TM2500 5 EPC for'

Mass Media Site 44        Bajdah NEOMWo

NEOM Earth Work Preparation - NC1

 Project Name

9,000,000
22,000,000

56,144,920

31,500,000

20,070,000

Budget
12,000,000

23,000,000
31,000,000

15,000,000

22,900,000

Clint

FMSCO/NEOM

FMSCO/NEOM

FMSCO/NEOM

FMSCO/NEOM

MOBCO/NEOM

NEOM

FMSCO/NEOM

FMSCO/NEOM

NEOM

FMSCO/NEOM

Completed Date

June-2020

Mar-2022

Aug-2021

Oct-2019

Sep-2022

Apr-2021

Oct-2020

Jul-2021

Mar-2021

Dec-2021



ASASCO Completed Projects

 Two Nemo Five Officess at NC2 Civel -electric- mechanical(External Work)

NEOM Asphalting and pedestrian walkway at NC2

NEOM lab Office (Complete Extearnal Work)

NEOM Access Road at Oxagon NIC

NEOM Museum & Multipurpose Hall

NEOM the Line  Offices (Complete External Work)

the line temporary water pipe ( earth work& welding HDPE pipe)

Oxagon Plaza Landscape (irrigation system-planting- interlock)

NEOM Media Hub (complete External Work)

NEOM Single Unit Housing NC1

 Project Name Completed Date

23

NESMA/NEOM
FMSCO/NEOM

FMSCO/NEOM

NEOM

NESMA/NEOM

Clint
FMSCO/NEOM

NEOM
NEOM

NESMA/NEOM

NESMA/NEOM

8,900,000
12,455,555

22,900,000

22,000,000

22,000,000

Budget

85,000,000

10,000,000
16,000,000

15,000,000

50,000,000

Sep-2022

Mar-2021

Sep-2021

Sep-2022

Dec-2021

Nev-2022

Oct-2022

Jul-2022

Mar-2019

Mar-2021
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NEOM-The Line offices (complete External work)

 Steel tank errection,Pipe racks,Hvac system , Petro-chemical pump,MV cables and switchgear

NESMA / Pacific Ocean   -  NEOM Water net works Security

Implementing density raising works for the basic infrastructure of the Al-Ahsa project 

Trucks service NEOM   NC2

Multi storey car parking -Makkah

NESMA / Pacific Ocean - NEOM

Business Hub NEOM NIC- (Pipe Culvert) - NC2 

NESMA /  Pacific Ocean - Aramco SHAHBAH Security 

  NEOM -  NC2Logistics  Admin Office

 Project Name

15,000,000
40,000,000

15,000,000

85,000,000

50,000,000

Budget
16,000,000

45,000,000
45,000,000

10,000,000

22,900,000

Completed Date

Apr-2022

Jan-2021

Jan-2022

Oct-2020

Sep-2022

Mar-2019

Dec-2021

Jul-2021

Jul-2022

Sep-2021

Clint

FMSCO/NEOM

FMSCO/NEOM

NESMA/NEOM

NESMA/NEOM

MOBCO/NEOM

MOBCO/NEOM

NESMA/NEOM

NESMA/NEOM

NEMO

NESMA/ARAMCO
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Metallic and non-Metallic Pipeline  
Underground & Above Ground Utilities  
District Cooling Plant and ETS  
Reverse Osmosis Plant  
Sewage Treatment Plant  
Fueling Station  
Irrigation Pump Station  
Fire Fighting System  
HVAC Systems  
Electrical Transmission Line  
Power Generation Plant  
Substation Construction  
Transformer Room  
Distribution Network  

 Low Current Systems  
BMS  

ASASCOProjects Gallary
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ASASCO شركائنا فى النجاح
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info@asasat-tbk.com Tendering@asasat-tbk.com

King FAHAD Road TABUK-Saudi Arabia

05492435230541234500 +966144251550   (101) EXT

 للمقاولات  تبوك أساسات 
ASASCO
 We Build The Future


